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RUSKO/UKRAJINA/USA: Ukrajinský konflikt ukázal, že zázračná zbraň NATO je odpad a
jeho armáda je zbytočná.

Povedal to Scott Ritter, americký dôstojník rozviedky námornej pechoty na YouTube-kanáli Dannyho
Haiphonga.

Ilustroval svoju tézu na príklade nemeckej armády, pozostávajúcej z tučných pijanov piva, ktorí
neboli schopní prejsť testom fyzickej zdatnosti a udržiavať si vlastnú techniku.

„Hovoria: pošleme tam brigádu, ale nemáme tanky a nevieme ich vyrobiť. Ich priemyselný potenciál
sa znížil vďaka sankciám, kvôli energetike, teraz platia za energie trikrát viac, závody sa zatvárajú,
nefungujú lisovne, nevyrábajú oceľ, hliník atď. Nemôžu vyrobiť tak potrebné tanky, aby vytvorili
svoju zázračnú armádu. Kedy naposledy nemecký vojak vykonal pochod so 40 kilogramovým
výstrojom na 40 kilometrov a plnil bojové úlohy nachádzajúc sa pod tlakom? Nikdy. Toto je armáda
mierových časov zložená z tých, ktorí nechcú ísť do vojny. Ani si nevedia nájsť nikde inde robotu.

Dobrí mechanici v nemeckej armáde nie sú. Pracujú v Mercedese, Audi a ďalších spoločnostiach. Tí,
ktorí majú dobrú fyzickú formu sa venujú športu. Nemecká armáde nie je miesto pre patriotov,
Nemci zabudli, čo to vôbec je. Nemecká armáda pozostáva z ľudí, ktorí v ničom nevynikajú. A už
vôbec nie vo vedení boja. A nemecká armáda už priznala, že Rusov nič nezastaví, ak si zaumienia
prísť až k Odre. Dobrá novina pre NATO spočíva v tom, že Rusko sa na to ani nechystá. Rusko
skrátka len chce byť Ruskom.“

 

ZDROJ: YouTube Danny Haiphong / NF

https://cz24.news/scott-ritter-rusko-uz-uspesne-demilitarizovalo-nato/
https://cz24.news/scott-ritter-rusko-uz-uspesne-demilitarizovalo-nato/

